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Петиция за промени в ЗРА с цел въвеждане на
максимални размери за всички стопански
ценни видове риба
365 души са подписали тази петиция.

# Име City Comment Дата
1. Тихомир

Маринов
Велико
Търново

2020-11-12

2. Viktor Brantchev София 2020-11-13
3. Kostadin

Kostadinov
Стара Загора Мисля че това е правилно 2020-11-13

4. Димитър
Куманов

София 2020-11-14

5. Иван Пандъков София 2020-11-14
6. Иван

Шаматанов
София 2020-11-14

7. Йоан Николов София 2020-11-14
8. Костадин

Вълчев
Нареченски
бани

2020-11-14

9. Bojidar
Karamatich

София 2020-11-14

10. Мартин
Глушков

Габрово 2020-11-14

11. Tanya Kalinova Сафия 2020-11-14
12. Ердинч Мурад Хасково 2020-11-14
13. Vasil Ivanov Свиленград 2020-11-14
14. Андрей

Василев
Троян 2020-11-14

15. Петър Иванов Стара Загора 2020-11-14
16. Emil Minchev Враца 2020-11-14
17. Иван Ефтимов София 2020-11-14
18. Борис Борисов София 2020-11-14
19. Идалина

Трифонова
Разград 2020-11-14

20. Михаил
Михайлов

София 2020-11-14

21. Цветелин
Петков

Варна Смятам, че предложенията са уместни и биха
допринесли за опазване на рибната популация.

2020-11-14

22. Антон
Бояджиев

Велинград 2020-11-14

23. Венцислав
Лалев

Плевен Налице е драстично намаляване на рибата! 2020-11-14

24. Hristo Yordanov София 2020-11-14
25. Росен Костов Пловдив 2020-11-14
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# Име City Comment Дата
26. Вели Дурмуш софия защото е все по трудно да попадне човек на елитен

секземплияр поради ниската риболовна култура на
българина, който прибира всичко, но докато
маломерната риба е защитена от закона то
трофейните екземпляри не са!!!

2020-11-14

27. Dimitar
Kumanov

София Защото смятам мотивите за абсолютно правилни 2020-11-14

28. Исан Теофанов София По този начин ще има повече риба и когато отида да
си упражня хобито, кефа ще е на макс! Роба има в
рибарските магазини

2020-11-14

29. Димитър
Велков

Пазарджик 2020-11-14

30. Nikolay
Boychev

Стара Загора 2020-11-14

31. Ясен Василев София 2020-11-14
32. Krasimir

Anastasov
Виена 2020-11-14

33. Димитър
Димитров

Перник 2020-11-14

34. Константин
Попов

Казанлък 2020-11-14

35. Ясен Танев Стара Загора Искам 2020-11-14
36. Калина

Георгиева
Бургас 2020-11-14

37. Стойчо
Арсенов

Поморие Защото трябва да се опазят рибите, които ни
привличат по водоемите.

2020-11-14

38. Тони Груев София 2020-11-14
39. Tsvetomir

Tsankov
Дряново 2020-11-14

40. Радка Момчева София 2020-11-14
41. Christo

Tzontchev
София 2020-11-14

42. Георги
Георгиев

Хасково Напълно подкрепям идеята и със на мнението че е
необходимо да се въведе промяната в закона

2020-11-14

43. Павел Попов София 2020-11-14
44. Иван Димитров Асеновград 2020-11-14
45. Евгени

Йорданов
В. Преслав По- добре късно от колкото никога. Крещяща нужда

от подобни промени в закона.
2020-11-14

46. Никола Тиганев Пловдив 2020-11-14
47. Пламен

Димитров
Ш 2020-11-14

48. Иван Туртев Велико
Търново

Подписвам, защото смятам, че въвеждането на
максимален размер за задържане е абсолютно
необходимо за възстановяването и устойчивото
развитие на флората и фауната, които се унищожават
ежедневно по всевъзможни начини.

2020-11-14

49. Gaetano Caridi Den bosch 2020-11-14
50. Илиян Цветков Видин 2020-11-14
51. Георги

Георгиев
Со Смятям, че това ще допринесе за увеличаване броя

на трофейни риби у нас.
2020-11-14
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52. Ясен Джелепов Стара Загора 2020-11-14
53. Емил Буров Пазарджик 2020-11-14
54. Iliyan Iliev Монреал 2020-11-14
55. Yordan Georgiev Белово Защото искам да има повече контрол върху

Рибарството о Аква културите в България
2020-11-14

56. Ваньо Контев София 2020-11-14
57. Филип Савов София 2020-11-14
58. Боян Ганчев Велики

Преслав
искам тези промени 2020-11-14

59. Niky Zantov Пловдив Ме е грижа 2020-11-14
60. Владимир

Цветков
София 2020-11-14

61. Angel
Karadzhov

Пловдив 2020-11-14

62. Атанас Янев Бургас 2020-11-14
63. Венцислав

Дойков
Берковица Големите риби заслужават да остареят 2020-11-14

64. Георги Узунов Стара Загора По този начин, може и ще бъде опазено
разнообразието на различни видове риба и
достигането им на трофейни размери.

2020-11-14

65. Севдалин Иглев Асеновград 2020-11-14
66. Dobromil Simov София 2020-11-14
67. Янко Янков София 2020-11-14
68. Nikolai Milchev София 2020-11-14
69. Кристиян

Борисов
Годеч 2020-11-14

70. Иван Иванов Монтана 2020-11-14
71. Цветослав

Георгиев
Лондон 2020-11-14

72. Милена
Николова

Берковица 2020-11-14

73. Dimitur Vassilev София 2020-11-14
74. Мартин Ненчев Горна

Оряховица
2020-11-14

75. Петко Петков Стара Загора Трябва да има ред и този ред да се спазва...ако
искаме след нас да остане природа,а не само
спомени за нея !

2020-11-14

76. Емил Ников Кюстендил 2020-11-14
77. Стефан

Иванчев
Пещера Съгласен съм с гореиложеното 2020-11-14

78. Благовест
Иванов

София 2020-11-14

79. Иво Атанасов Велинград Подписам, защото съм съгласен с предложените
промени

2020-11-14

80. Божидар Семов Варна Подписвам, защото искам както бебетата, така и
трофейните екземпляри да бъдат съхранени и да се
радваме на повече класни риби занапред.

2020-11-14

81. Цветан
Паскулов

Враца Ми омръзна от месарщината и обезрибяването на
водоемите

2020-11-14
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82. Георги Ченков Карлово 2020-11-14
83. Владимир

Тричков
София 2020-11-14

84. Валерия
Карагьозова

София Без контрол резултатът е плачевен. 2020-11-14

85. Георги
Харизанов

Пловдив 2020-11-14

86. Петър Янев Пловдив Защото така е редно!!! 2020-11-14
87. Стоян Лепоев Перник 2020-11-14
88. Петьо Петков Перник Ме е грижа за рибното богатство на България 2020-11-14
89. Мирослав

Монев
Сопот Искам големи риби 2020-11-14

90. Калоян Яламов Велико
Търново

Природата трябва да се пази, особено опита 2020-11-14

91. Данчо Колев Ловеч 2020-11-14
92. Илия Андонов Пловдив Мисля че е правилно 2020-11-14
93. Dimitar Kafalov Пловдив 2020-11-14
94. Иванка Панчева Стара Загора 2020-11-14
95. ангел

Червенков
Пловдив 2020-11-14

96. Николай
Иванов

Русе Напълно подкрепям! 2020-11-14

97. Иван Захов Пловдив 2020-11-14
98. Виктор

Николов
София Месарите трябва да бъдат спрени ! 2020-11-14

99. Васил Петров София 2020-11-14
100. Oleg Ognyanov Перник Подписвам, защото трофейнити риби заслужават да

живеят и да се пускат за да ни радват!
2020-11-14

101. Михаела
Илиева

София 2020-11-14

102. Валери Спасов Монтана Искам да има повече трофейни риби. Любителския
риболов не е начин на прехрана, а спорт. Хващаш и
пускаш!

2020-11-14

103. Nedyalko
Angelov

София 2020-11-14

104. Пе нчо Петр ов тетевен 2020-11-14
105. Георги

Карагьозов
София 2020-11-14

106. Владимир
Христов

Асеновград 2020-11-14

107. Милен
Йорданов

Шумен 2020-11-14

108. Кирил Йоргов София 2020-11-14
109. Victoria

Marinova
София 2020-11-14

110. Дидо Пламенов Вгаца 2020-11-14
111. Stefan Tunev София 2020-11-14
112. Orlin Jordanov Перник Подкрепям предложението за промяна на ЗРА. 2020-11-14
113. Martin Kamenov София 2020-11-14
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# Име City Comment Дата
114. Иван Цончев Шумен За да не ядат хората мечтите ни !!! 2020-11-14
115. Маруш Денчев София 2020-11-14
116. Найден Вълчев Виена И в Австрия го има този закон и е смислен. 2020-11-14
117. Ярослав Хаузер София Искам да се промени закона. 2020-11-14
118. Кирил Станков Пловдив Да опазим рибата на България C&R 2020-11-14
119. Денис Касъров София 2020-11-14
120. Ангел

Димитров
Карлово 2020-11-14

121. Мирослав Енев София Подписвам, защото е необходимо спирането на
изтребването на трофейни екземпляри!

2020-11-14

122. Недялко
Татарлиев

Пловдив Искам големите екземпляри да могата да дадът хубав
ген на следващото поколение.

2020-11-14

123. Тинко
Костадинов

Пловдив Подписвам защото,така ще има повече риби във
водоемите.

2020-11-14

124. Георги Гичев Раднево 2020-11-14
125. Георгиев

Георги
Пловдив 2020-11-14

126. Димитър
Димитров

Пловдив 2020-11-14

127. Мартин Нанев Казанлък Смятам че е редно да се запази рибното
разнообразие.

2020-11-14

128. Добромир
Бонев

София 2020-11-14

129. Невена Илиева Костинброд 2020-11-14
130. Ивайло

Ватрачки
София Напълно споделям идеите и вижданията изложени

като мотиви в тази петиция.
2020-11-14

131. Мирослав
Милев

Враца Трофейните екземпляри носят голям брой яйца
(хайвер) в себе си. Опазването им ще подобри
популацията на риби в нашите водоеми. Както и
шанса за среща с трофеен екземпляр

2020-11-14

132. Красимир
Таков

Перник 2020-11-14

133. Владимир
Малчев

София 2020-11-14

134. Петър
Шурулинков

София 2020-11-14

135. Кольо Кръстев Стара Загора 2020-11-14
136. Светослав

Кирилов
Пловдив 2020-11-14

137. Nikolai
Xaznatarliev

София 2020-11-14

138. Максим Вълков Стара Загора 2020-11-14
139. Пламен Тотев Карлово 2020-11-14
140. Явор Димитров Велико

Търново
2020-11-14

141. Иван Паскалев Oberursel 2020-11-14
142. Borislav

Veselinov
Попово 2020-11-14

143. Григор Далчев Асеновград 2020-11-14
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144. Ангел Николов София 2020-11-14
145. Stefan Avramov Димитроград 2020-11-14
146. Boris Andonov София Опазването на рибния ресурс трябва да е

задължително в България!
2020-11-14

147. Цветелин
Абрашев

Пловдив 2020-11-14

148. Koko Teofilov София 2020-11-14
149. Димитър

Манолов
Пазарджик 2020-11-14

150. Пламен
Димитров

Русе Запазването на трофейните риби ще повиши
популациите в Българските водоеми. Но и контролът
е важен!

2020-11-14

151. Кристиян
Добрев

София 2020-11-14

152. Йоан Мишев София 2020-11-14
153. Пламен

Стоянов
С.Първенец
Пловдив

2020-11-14

154. Мирослав
Ценов

София 2020-11-14

155. Христо Стоянов Бургас 2020-11-14
156. Асен Ранов Перник 2020-11-14
157. Toni Popov Бургас Подписвам, защото трофейните риби не трябва да

бъдат изядени
2020-11-14

158. Тончо Вълков Първомай 2020-11-14
159. Mincho Mustafa Frankfurt 2020-11-14
160. Александър

Филипов
Пещера Защото искам всеки риболов да се хвщат трофей и да

се пускат!
2020-11-14

161. Viktor Keskinev София 2020-11-14
162. Sean Williams София 2020-11-14
163. Крум

Папаризов
Берлин Съгласен съм!и подписвам! 2020-11-14

164. Стоян Крумов София 2020-11-14
165. Емин Гуне Асеновград 2020-11-14
166. Бисер Илиев София Смятам предлаганите промени за правилни. 2020-11-14
167. Мартин Попов Стара Загора 2020-11-14
168. Lyubomir

Hristov
Попово 2020-11-14

169. Добромир
Балабанов

Стара Загора 2020-11-14

170. Иван Миров Ракитово 2020-11-14
171. Мария

Бояджиева
Велинград 2020-11-14

172. Христо
Анастасов

София Трябва да бъдат запазени големите и трофейни риби
и ограничаване на тяхното взимане!

2020-11-14

173. Спас Ковачев Пловдив Подписвам, защото смятам, че е жалко трофейните
риби да бъдат изяждани.

2020-11-14

174. Мирослав
Димитров

Враца 2020-11-14
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175. Tomi

Kaymakanov
Пещера 2020-11-14

176. Михаил Колчев Пазарджик Съм за промени в закона, защото има рибари, които
са не добросъвестни и прибират всеки улов
независимо от размера.

2020-11-14

177. Tod Gerginov София 2020-11-14
178. Николай

Вълчев
София 2020-11-14

179. Пенчо
Пандъков

с. Никюп 2020-11-14

180. Valko Cholakov Пловдив 2020-11-14
181. Светломит

Марков
София 2020-11-14

182. Атанас Сагев Шумен 2020-11-14
183. Stefan Videvski Пловдив 2020-11-14
184. Светослав

Петков
Търговище 2020-11-14

185. Rumen
haralampiev

Nottingham 2020-11-14

186. Росен Виденов Перник Съгласен съм, че трябва да се запазят трофейните
риби в България!

2020-11-14

187. Йордан
Димитров

Велинград 2020-11-14

188. Жечко Денев Шумен 2020-11-14
189. Boris Shiligarski София 2020-11-14
190. Йорданка

Луканова
София 2020-11-14

191. Красимир
Йорданов

Плевен Мнението ,ми ,съвпада с направеното предложение
от Сдружение " Балканка " .

2020-11-14

192. Димитър Мизов София 2020-11-14
193. Петко Петков Пловдив 2020-11-14
194. Vencislav

Vencislav
София 2020-11-14

195. Добромир
Милков

Попово 2020-11-14

196. Кристина
Димитрова

София 2020-11-14

197. Димитър
Хаджийорданов

София Ще помогне за запазване на рибния ресурс 2020-11-14

198. Димитър
Цветков

София 2020-11-14

199. Йордан
Овчаров

Силистра Обичам хобито си 2020-11-14

200. Илиян Илиев Омуртаг Трябва да се опазват рибните ресурси 2020-11-14
201. Ramis Najjar Софиа 2020-11-14
202. Desislava

Balabanova
София 2020-11-14

203. Георги
Димитров

Попово 2020-11-14
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204. Александър

Чилев
Велинград 2020-11-14

205. Петко Атанасов Асеновград 2020-11-14
206. Nasko Chonkov Варна 2020-11-14
207. Русана

Цветанова
София 2020-11-14

208. Любомира
Тонева

София 2020-11-14

209. Димитър
Димитров

София Подкрепям предложенията на Сдружение “Балканка” 2020-11-14

210. Богдан Тренчев Петрич 2020-11-14
211. Спас Стойчев Пазарджик Подписвам, защото съм на мнение, че въвеждането

на максимален допустим размер е крайно
наложително.

2020-11-14

212. Nikolay Sabev Limassol 2020-11-14
213. Спас Стойчев Пазарджик Подписвам, защото съм на мнение, че е необходимо

въвеждане на максимален допустим размер.
2020-11-14

214. Калин
Димитров

София 2020-11-14

215. Михаил Илиев Добрич 2020-11-14
216. Даниел

Кирицоев
Варна Редно е във водоемите да има повече трофейни риби. 2020-11-14

217. Дарин Сагев Варна Запазване на големите екземпляри риби за спортния
и любителски риболов.

2020-11-14

218. Ивайло Минчев Габрово 2020-11-14
219. Николай

Николов
Варна В българските водоеми не останаха качествени риби! 2020-11-14

220. Вилислава
Петкова

Търговище 2020-11-14

221. Антон Петров Хасково Съгласен 2020-11-14
222. Elen Lupov Пловдив 2020-11-14
223. Петър Лаков София Крайно време е трофейните риби да получат

нужното уважение и да не приключват в фризери и
тигани.

2020-11-14

224. Николай Колев София Подписвам, защото смятам, че е правилно да се
въведат такива марки!

2020-11-14

225. Боряна Блажева София Подкрепям 2020-11-14
226. Николай Ботев София 2020-11-14
227. Kristiyan

Krumov
Враца 2020-11-14

228. Роберт Мезан София 2020-11-14
229. Стефан Шемов Пловдив 2020-11-14
230. Андрей Рашков София 2020-11-15
231. Даниел Митев Варна 2020-11-15
232. Georgi Denev Попово 2020-11-15
233. Боби Петков София Подписвам петицията, защото смятам, че тези

промени са необходими за да се съхраният и ценят
рибните ни богатства.

2020-11-15
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234. Валентин

Йончев
Бургас 2020-11-15

235. Панчо Шутилов Пловдив Съгласен!!! 2020-11-15
236. Милен Панчов Монтана 2020-11-15
237. Тодор Чолаков Асеновград Подписвам, защото съм съгласен трофейните риба да

не могат да бъдат унищожени.
2020-11-15

238. Маргарит
Димитров

Попово Съгласен съм с предложението 2020-11-15

239. Radoslav
Stefanov

Перник 2020-11-15

240. Иван Алексиев Лясковец 2020-11-15
241. Георги

Георгиев
София 2020-11-15

242. Едуард
Мурадян

Пловдив 2020-11-15

243. Aleksandar
Kukov

Пловдив Подписвам защото съм съгласен с предложението 2020-11-15

244. Иво Иванов Айтос 2020-11-15
245. Николай Коев Карлово Подписвам защото е крайно време трофейните

екземпляри да бъдат опазени,редно е както има
минимален размер риби за прибиране,така да има и
максимален размер.

2020-11-15

246. Ивайло
Парашкевов

Айтос Подписвам ,защото искам бъдеще за рибното
богатство на България .

2020-11-15

247. Valentin
Kichukov

Stara Zagora 2020-11-15

248. петко
греждемски

мизия 2020-11-15

249. Дончо Дончев Търговище 2020-11-15
250. Радостин

Иванов
Велико
Търново

2020-11-15

251. Димитър
Георгиев

София 2020-11-15

252. Kalinakis
Rodriges

Шумен 2020-11-15

253. Юлиян
Русиняшки

София 2020-11-15

254. Валентин
Стойков

Айтос 2020-11-15

255. Пейо Андреев Пловдив трофейните екземпляри трябва да бъдат пускани 2020-11-15
256. Yavor Penchev София 2020-11-15
257. Чавдар Владав Перник 2020-11-15
258. Данчо Савов София 2020-11-15
259. Марин Тодоров София Подкрепям предложенията 2020-11-15
260. Федя Чорни Берковица Съм съгласен с изложената теза. 2020-11-15
261. Христо

Христов
Левски Трофейните риби са гарант за развитие на стабилни

рибни популации в реките!
2020-11-15

262. Ангел Запрянов Пловдив 2020-11-15
263. Борислав

Вардаров
Самоков 2020-11-15
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264. Любомир

Стефанов
София 2020-11-15

265. Ilian Iliev Sofia 2020-11-15
266. Dimitar

Gradinarov
София 2020-11-15

267. Мирослав
Методиев

Перник Трябва да запазим трофейните риби. 2020-11-15

268. Георги
Сербезов

Пловдив 2020-11-15

269. Георги
Недялков

Стара Загора 2020-11-15

270. Емилиян
Соколов

Перник Петицията е задължителна.Това ще съхрани
трофейните риби и ще повиши популацията

2020-11-15

271. Ива Пейчева София 2020-11-15
272. Ефросина

Христова
София 2020-11-15

273. Михаил
Димитров

София 2020-11-15

274. Калин
Балджиев

Лъки 2020-11-15

275. Николай
Драгинов

София 2020-11-15

276. Красимир
Марински

Сопот за да има какво да ловим 2020-11-15

277. Борислав Колев Габрово 2020-11-15
278. Диан Деленски с. Дълго поле 2020-11-15
279. Валери

Николов
София 2020-11-15

280. Ники Тонев Пловдив 2020-11-15
281. Георги Иванов Бургас 2020-11-15
282. Станимир

Иванов
Смолян Подкрепям описаните доводи на сдружението. 2020-11-15

283. Росен Шошев София 2020-11-15
284. Здравко Ранчев Пловдив Ще дадем живот на повече риби 2020-11-15
285. Лъчезар Спасов София 2020-11-15
286. Явор Дончев София 2020-11-15
287. Ивайло Тошев Пловдив 2020-11-15
288. Atanas Irikev Смолян 2020-11-15
289. Илко Панчев София 2020-11-15
290. Виктор

Владимиров
Перник Защото искаме да продължим размножаването на

екземплярите и да продължим потдържането на еко
системата.

2020-11-15

291. Радослав
Андреев

Ловеч 2020-11-15

292. Николай
Христозов

Карлово 2020-11-15

293. Neli Doncheva София 2020-11-15
294. Evelina

Georgieva
Пловдив 2020-11-15
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295. Иван Стайков Стара Загора Така е редно да има ограничения в размера 2020-11-15
296. Tomas Bekiarov Раднево 2020-11-15
297. Ивайло

Косовски
София 2020-11-16

298. Atanas Vodenov Сандански Защото съм съгласен каузата ,и я подкрепям с две
ръце.

2020-11-16

299. Мирослав
Василев

Перник 2020-11-16

300. Борислав
Борисов

Хасково 2020-11-16

301. Виктория
Банчева

София 2020-11-16

302. Славин Славов Сливен 2020-11-16
303. Христо Попов Стара Загора 2020-11-16
304. Любомир

Георгиев
Плевен За опазване на рибният ресурс на България. 2020-11-16

305. Николай Стоев Варна 2020-11-16
306. Севина Генова София Подписвам, за да има повече Живи реки в България. 2020-11-16
307. Yana Barzova Sofia 2020-11-16
308. Таня Желева София 2020-11-16
309. Мирослава

Алексова
София 2020-11-16

310. Мария
Качамакова

София 2020-11-16

311. Георги
Георгиев

София Трябва да се мисли вбъдеще! 2020-11-16

312. Любомир
Костов

Стамболийски 2020-11-16

313. Rabia Soufi Sofia 2020-11-16
314. Стойчо

Стоименов
Хасково 2020-11-16

315. Райна Попова София 2020-11-16
316. Николай Узунов Пловдив Давам съгласието си Подписвам се.🇧🇬👏 2020-11-16
317. Димитър

Димитрв
Ямбол Подкрепям становищята на петицията 2020-11-16

318. Наско Кръстев София Трофеите трябва да живеят. 2020-11-16
319. Анна Панчева София 2020-11-16
320. Борислава

Маргаритова
София 2020-11-16

321. Генади Алтънов Хасково Време е да опазим трофейните риби и да имаме
пълноценно хоби. Мотивите са повече от ясни на
всички риболовци, ето защо от МЗХГ трябва да
приемат предложението.

2020-11-16

322. Десислав
Георгиев

София Мисля, че това предложение е правилно и ще
допринесе за популацията на рибите във водоемите.

2020-11-16

323. Иван Митев Стара Загора 2020-11-16
324. Красен Тасков Перник кнт 2020-11-16
325. Кристиан

Близнашки
София 2020-11-16
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326. Николай

Стоманярски
Враца 2020-11-17

327. Цветомир
Нейков

Севлиево Трябва да има някакъв контрол за улова,който се
прибира масово се прибират трофейни риби от
всякакъв вид а дефакто те създават поколението....

2020-11-17

328. Румен
Желязков

стара загора 2020-11-17

329. Никола
Йорданов

София 2020-11-17

330. Веселин
Балабанов

София Искам да се опазят трофейните риби в България 2020-11-17

331. Marieta Kaneva София 2020-11-17
332. Иван

Конданински
София 2020-11-18

333. Daniel Dimitrov Ловеч 2020-11-18
334. Мирослав

Иванов
Варна 2020-11-18

335. Айдън Якуб Хасково 2020-11-18
336. Борислав

Развански
Стара Загора 2020-11-18

337. Йордан Лачев София Промяната е крайно належаща, ако искаме да
запазим и увеличим рибните ресурси.

2020-11-18

338. Николай
Иванов

Ямбол 2020-11-18

339. Димитър
Цветков

Садово 2020-11-18

340. Свилен Русев Павликени 2020-11-18
341. Владислав

Йорданов
Враца Така трябва да бъде. 2020-11-18

342. Томас Форцов Смолян 2020-11-18
343. Георги

Костадинов
Варна 2020-11-18

344. Александър
Григоров

Берлин 2020-11-18

345. Петър Петров Разград 2020-11-19
346. Марио Петров Стара Загора 2020-11-19
347. Miroslav

Nestorov
София смятам че това е правилната политика за опазнване

на рибното ни богатство.
2020-11-19

348. Димитър Гачев Пловдив 2020-11-19
349. Антон Петков Ч.бряг За опазването на рибните и природни ресурси. 2020-11-19
350. Николай Танев Стара Загора Съм сълласен 2020-11-19
351. Петър Владев Чепеларе 2020-11-19
352. Пламен Монев Сливен 2020-11-19
353. Stoyko Kirchev София Подписвам защото съм за идеята да опазим рибните

популации!
2020-11-20

354. Радостин Колев Варна 2020-11-20
355. Васил Николов Сливен Искам да се запазят трофейните риби 2020-11-20
356. Василий

Метаниев
София 2020-11-21
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357. Владимир

Тинчов
София 2020-11-21

358. Хелена Худжек Велико
Търново

2020-11-21

359. Теодор Тодоров София Подкрепям, защото не смятам, че сегашните
количества и размери записани в закона пазят
достатъчно трофейните екземпляри и като цяло са
прекалено толерантни за да може да се опази и
увеличи рибната популация.

2020-11-23

360. Borislav Kostov Sofia 2020-11-24
361. Калин

Кабзималски
Перник Защото на трофейните риби мястото им е във водата! 2020-11-24

362. Емил Буров Пазарджик 2020-11-25
363. Daniel Mitev Las Vegas 2020-12-03
364. Иван Кърнев Пловдив 2020-12-03
365. Делян

Калончев
Карлово 2020-12-03


